
 
 

 

 Protokoll från styrelsemöte 11 April 2011  kl 18 

 

Närvarande: Roland Johansson, Bo Grönqvist, Linus Ek, Joakim Rodebäck, 

Fredrik Lange, Pär Ahlbom, Wolfgang Johansson  

 

1. Ordf. öppnade mötet och hälsade de nya styrelsemedlemmarna välkomna. 
 

2. Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna.  
 

3.           Nya medlemmar. Inga nya medlemmar rapporterades. 

 

4. Ekonomirapport bordlades. 

 

5.          Vad händer på varvet. Sjösättningarna är spikade. Stormen ”klädde av” en motorbåt   

men inga skador.      

 

5b. Rapport från andra arbetsdagen. 13 st. flottörer bytta, arbetet gick bra. 
 

6.                  Planering av sjösättningarna. / Vårrutiner. Körschema för sjösättningarna gicks  

 igenom: 

 23/4 Rolle 

 30/4 Linus 

 7/5 Bosse 

 21/5 Fredrik alt Christer alt Pär 

Styrelsen bestämde att träffas för arbetstimmar lördag 16/4 kl 10. Wolfgang lämnar 

återbud p.g.a. födelsedag. 

Bosse kompletterar checklistan. Vattnet till bryggor och varvsplan får bara sättas på 

av styrelsen. Skylt eller liknande skall göras och sättas upp. 

 

7.                  Mastkranen vad göra. Bordlades då Thomas inte var närvarande. 

 

8.                   Långsiktiga investeringar och underhållsplan. Linus mailar ut reviderad plan. 

 

9.                  Restlistan. Inga punkter för nu.                       

  

10.         . Övriga frågor. Ny timer till värmeskåpet som kan ta ca 3h. Bosse fixar det. 

Ordförande påminner om att tystnadsplikt råder för styrelsearbetet. Det är viktigt att 

styrelsens olika roller hålls isär. Hamnkapten resp. varvschef har eget mandat. 

Vi diskuterade återigen förslag på hur stora båtar som kan tas upp. Nytt förslag att  

1,9m x 3,5m x 6ton skall vara max för att automatiskt kunna komma upp på varvet.  

  Vi fortsätter diskussionen på nästa styrelsemöte. 

  Repris på sliputbildningen under september månad, förslagsvis en kväll då. 

  Linus fotopresentation från jubileumsfesten skall försökas läggas ut på hemsidan. 

                     

11. Nästa möte blir måndag 2/5, Wolfgang och Joakim lämnar återbud. På försök skall  

egen förtäring tas med. 

 

      12.                 Ordförande avslutade mötet. 


